
Isten szeretete által meggyógyulni


â€žÃ–ltÃ¶zzetek fÃ¶l azÃ©rt mint az
Istennek vÃ¡lasztottai, szentek Ã©s szeretettek, kÃ¶nyÃ¶rÃ¼letes szÃvet,
jÃ³sÃ¡gossÃ¡got, alÃ¡zatossÃ¡got, szelÃdsÃ©get, hosszÃºtûrÃ©st; ElszenvedvÃ©n egymÃ¡st Ã©s
megbocsÃ¡tvÃ¡n kÃ¶csÃ¶nÃ¶sen egymÃ¡snak, ha valakinek valaki ellen panasza volna;
mikÃ©ppen a Krisztus is megbocsÃ¡tott nÃ©ktek, akkÃ©pen ti is"
(Kol 3:12-13).



HÃ¡nyszor hallottuk
mÃ¡r: â€žNem tehetek rÃ³la, ilyen a termÃ©szetem"! Ã•ltalÃ¡ban mindig mentegetõzÃ©s
keretein belÃ¼l fordul ez elõ. HasznÃ¡ljuk mi is, hasznÃ¡ljÃ¡k mÃ¡sok is sajÃ¡t
hibÃ¡ink elleplezÃ©sÃ©re. LegtÃ¶bbszÃ¶r azokra, amiktõl nem tudunk, vagy nem akarunk
megszabadulni. De foglalkozzunk most csak az elõbbivel, mert azon az emberen
nem tud mÃ©g az Isten IgÃ©je sem segÃteni, aki nem akar.



Aki
kÃ¼zdÃ¶tt mÃ¡r Ã¶nmagÃ¡val, sajÃ¡t bûneivel, az mind tudja, hogy ez a harc nem kÃ¶nnyû
Ã©s az ellensÃ©get lebecsÃ¼lni nem szabad, mert nagy Ãºr a muszÃ¡j. Nem lehet
ugyanis mindenkinek irgalmazni, nem lehetÃ¼nk mindenkihez jÃ³k, egyszer
mindenkinÃ©l betelik az a bizonyos pohÃ¡r Ã©s Ã¡tlÃ©pjÃ¼k az alÃ¡zat hatÃ¡rait is. Ki
tud Ã¶rÃ¶kkÃ© szelÃd maradni ebben a bosszantÃ³ vilÃ¡gban? LehetsÃ©ges-e, hogy sohase
veszÃtsÃ¼k el a tÃ¼relmÃ¼nket? Sokan gondoljÃ¡k meggyõzõdÃ©ssel mÃ©g a hÃvõ emberek
kÃ¶zÃ¶tt is, hogy mindez szinte lehetetlen. Mert erre egyedÃ¼l a mi drÃ¡ga MegvÃ¡ltÃ³
JÃ©zus Krisztusunk volt kÃ©pes. PÃ¡l azonban arra bÃ¡torÃt mindannyiunkat, hogy
valÃ³sÃtsuk meg a lehetetlent, Ã©s azt is elmondja hogyan.



Egyszerûen
Ãºgy, mint amikor eldÃ¶ntjÃ¼k, hogy milyen ruhÃ¡t vegyÃ¼nk fel aznap, Ãºgy dÃ¶ntsÃ¼k el
azt is, hogy milyenek leszÃ¼nk az embertÃ¡rsainkkal! Vagyis a hozzÃ¡Ã¡llÃ¡sunk
csupÃ¡n a dÃ¶ntÃ©sÃ¼nk kÃ©rdÃ©se, mert minden esetben dÃ¶nthetÃ¼nk Ãºgy, hogy
szeretettel, tÃ¼relemmel, jÃ³sÃ¡ggal reagÃ¡lunk mindenre, ami bennÃ¼nket Ã©r.
TermÃ©szetesen ez nem mindig Ã©s nem mindenkivel szemben kÃ¶nnyû. SzÃvesen
megtesszÃ¼k hozzÃ¡tartozÃ³inkkal, barÃ¡tainkkal, azokkal, akik jÃ³k hozzÃ¡nk. De
sokkal nehezebb a bosszantÃ³, unszimpatikus, szeretetÃ¼nket meg nem Ã©rdemlõ
emberekkel. Mert ebben az esetben mindig elõjÃ¶n a miÃ©rt.



Mi
okom lenne rÃ¡, hogy velÃ¼k szemben is jÃ³ legyek? PÃ¡l erre a kÃ©rdÃ©sre is
megvÃ¡laszol: Mert az Isten vÃ¡lasztottai vagyunk, azaz szentek Ã©s szeretettek.
Ã‰s azÃ©rt, mert JÃ©zus is ezt tette velÃ¼nk, pedig meg sem Ã©rdemeltÃ¼k. Mindannyian
Ã¶rÃ¶kre szeretve voltunk, vagyunk Ã©s leszÃ¼nk Isten Ã¡ltal. Ez a szeretet
vÃ¡ltoztatta meg az Ã©letÃ¼nket. Ettõl a szeretettõl kezdtÃ¼nk el hinni, ez a
szeretet kÃ©sztetett arra, hogy elhagyjuk rossz szokÃ¡sainkat, hogy kÃ¶vessÃ¼k Õt,
aki maga a SZERETET. PÃ¡l egyszerûen csak azt kÃ©ri tõlÃ¼nk, hogy ezt adjuk tovÃ¡bb
Ãºgy, ahogy kaptuk. Mivel mÃ©ltatlanul kaptuk, adjuk mi is szeretetÃ¼nket az arra
mÃ©ltatlanoknak, hÃ¡tha õk is megvÃ¡ltoznak, mint mi, Ã©s megvalÃ³sul az emberileg lehetetlen.
KÃvÃ¡nom, hogy mindennap jÃ³l dÃ¶ntsÃ¼nk!
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RestÃ¡s LÃ¡szlÃ³, lelkÃ©sz
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